

No. 6.

11th June—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Agriculture, Fisheries and Forestry be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-25, intituled: "An Act to amend the Agricultural Stabilization Act", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.—(*Honourable Senator Frith*).

No. 7.

11th June—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-27, intituled: "An Act to amend certain Acts having regard to the Canadian Charter of Rights and Freedoms", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.—(*Honourable Senator Frith*).

No. 8.

11th June—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Agriculture, Fisheries and Forestry be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-41, intituled: "An Act to repeal the Prairie Farm Assistance Act and to amend the Crop Insurance Act in consequence thereof", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.—(*Honourable Senator Frith*).

No. 9.

11th June—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Agriculture, Fisheries and Forestry be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-44, intituled: "An Act to amend the Western Grain Transportation Act", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.—(*Honourable Senator Frith*).

No. 10.

11th June—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Energy and Natural Resources be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-24, intituled: "An Act to amend the

N° 6.

11 juin—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent de l'agriculture, des pêches et des forêts soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-25, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la stabilisation des prix agricoles», avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.—(*L'honorable sénateur Frith*).

N° 7.

11 juin—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-27, intitulé: «Loi modifiant certaines lois eu égard à la Charte canadienne des droits et libertés», avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.—(*L'honorable sénateur Frith*).

N° 8.

11 juin—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent de l'agriculture, des pêches et des forêts soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-41, intitulé: «Loi abrogeant la Loi sur l'assistance à l'agriculture des Prairies et modifiant en conséquence la Loi sur l'assurance-récolte», avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.—(*L'honorable sénateur Frith*).

N° 9.

11 juin—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent de l'agriculture, des pêches et des forêts soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-44, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur le transport du grain de l'Ouest», avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.—(*L'honorable sénateur Frith*).

N° 10.

11 juin—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent de l'énergie et des ressources naturelles soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-24, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur l'économie de